
PROTOKÓŁ Nr 7
VII sesji Rady Miejskiej Ciechocinka

z dnia 11 kwietnia 2019 r.

Obrady rozpoczęto 11 kwietnia 2019 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:40
tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków.

Otwarcia sesji dokonał Jerzy Sobierajski.

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. Obecni:

1. Grzegorz Adamczyk
2. Dariusz Barczak
3. Tomasz Dziarski
4. Jarosław Jucewicz
5. Jolanta Kędzierska
6. Kazimierz Lipiński
7. Robert Marzec
8. Paweł Rosiński
9. Agnieszka Rybczyńska
10. Daniel Skibiński
11. Wojciech Skotnicki
12. Sebastian Sobieraj
13. Jerzy Sobierajski
14. Dariusz Szadłowski
15. Wojciech Zieliński

Ad.1. Otwarcie sesji.

-p. Przewodniczący- Otwieram VII sesję Rady Miejskiej. Witam wszystkich na 
dzisiejszej sesji. Stwierdzam, że Rada może podejmować uchwały ponieważ jest
100 % obecność.



Ad. 2. Wybór sekretarza obrad i protokolantów.
-p. Przewodniczący- Na sekretarza dzisiejszej sesji proponuję Pana Roberta 
Marca. A na protokolantki Panie Masłowską i Panią Turkiewicz. Jeśli nie będę 
widział sprzeciwu, to uznam, że Wysoka Rada zgadza się z tymi propozycjami.

Ad.3. Porządek obrad.
-P. Przewodniczący- Kto ma pytanie do porządku obrad.
-p.  W.  Skotnicki-  Wnioskuję  o  rozszerzenie  porządku  obrad.  Przesunięcie
punktu  5  do  punktu  6,  by  wprowadzić  punkt:  Oświadczenia  i  komunikaty
radnych. I wnoszę do Szacownej Rady o przegłosowanie mojego wniosku.
-p.  Przewodniczący- Panie  Burmistrzu,  zwracam  się  do  Pana,  jako
wnioskodawcy, czy wyraża Pan zgodę na rozszerzenie porządku obrad?
-p. Burmistrz- Sesja ma charakter sesji nadzwyczajnej wobec tego procedowane
są tylko te projekty w proponowanym przeze mnie porządku.
-p. W. Skotnicki- Ja poproszę o wykładnie prawną Panie mecenasa, ze względu
na  to,  że  piśmie  z  9  kwietnia  2019,  w  tym  piśmie  może  ja  odczytam
zawiadomienie.

Radny Skotnicki przeczytał zawiadomienie o sesji.

-p. W. Skotnicki- Szanowny Panie Przewodniczący w tymże dokumencie, który
pozwoliłem sobie Państwu przedstawić nie ma żadnego przymiotnika, że jest to
sesja  nadzwyczajna.  W  związku  z  powyższym  takiego  zapisu  w  tym
dokumencie nie ma, wnioskuje jeszcze raz do Szacownej Rady o uzupełnienie
punktu porządku obrad o punkt dot. oświadczeń i komunikatów, ale przed tym
wnioskiem proszę o wykładnię prawna Pana Mecenasa.
-p.  Przewodniczący- W  tej  chwili  nie  stosuje  się  nazewnictwa  „sesja
nadzwyczajna” tylko zwołana  w trybie nadzwyczajnym. Także proszę,  żeby
Pan radny zapoznał się ze Statutem Gminy Miejskiej Ciechocinek.
-p.B.  Rakoczy- W zaproszeniu  powołano  art.20  ust.3  ustawy  o  samorządzie
gminnym,  uzupełniająco  paragraf  24  ust.3  naszego  Statutu.  Ten  art.20  ust.3
pozwolicie Państwo, że tutaj przytoczę. On stanowi: „Na wniosek wójta lub co
najmniej ¼ ustawowego składu rady, Przewodniczący jest zobowiązany zwołać
sesję na dzień przypadając w ciągu 7 dni od dnia złożenia wniosku. Wniosek do
zwołania  takiej  sesji  powinien  spełniać  wymogi  określone  w  ust.1  zdaniu
drugi”. Tak jak Pan Przewodniczący był łaskaw zauważyć, właściwie odchodzi
się od tej nomenklatury „sesja nadzwyczajna”, bo powołana podstawa prawna
wskazuje na tryb zawołania tej sesji. Ona jest poza typowym porządkiem obrad
uchwalonym przez Państwa .  I w tym zakresie ona, miałaby te kryteria sesji
nadzwyczajnej, czyli dawna nomenklatura sesji nadzwyczajnej, wskazuje na to
powołany tryb art.20 ust.3. Tu oczywiście zmiana porządku obrad jest możliwa,
ale  to  za  zgodą  wnioskodawcy,  więc  tutaj  nie  ma  wątpliwości,  że  ta  sesja



miałaby charakter  sesji  nadzwyczajnej,  niezależnie  od tego,  że nie powołano
takiego określenia wprost w zaproszeniu.
-p.  W.  Skotnicki- W związku  z  informacją  i  merytorycznym uzasadnieniem
prawnym Pana mecenasa rozumiem, że dzisiejsza sesja nie ma charakteru sesji
nadzwyczajnej,  czyli  tak jak powiedział  Pan Przewodniczący,  nie jest  to VII
sesja  RM  Ciechocinka  zwołana  w  trybie  nadzwyczajnym,  tylko  w  trybie
zwyczajnym.  W  związku  z  powyższym  podtrzymuję  swój  wniosek  o
uzupełnienie punktów porządku.
-p.  Przewodniczący-  Nie  dokładnie  Pan  radny  słuchał.  Bardzo  proszę  Pana
mecenasa jeszcze raz o wyjaśnienie.
-mec.  B.  Rakoczy- Ustawodawca  tej  nomenklatury  „sesja  zwyczajna  lub
nadzwyczajna” unika. O tym, że według tego starego, dawnego określenia czy
sesja  ma  być  nadzwyczajna  czy  zwyczajna  decyduje  tryb,  w  jakim  została
zwołana. Proszę Panie Radny łaskawie zwrócić uwagę,  że tutaj wskazano na
art.20 ust.3, który już czytałem. Następnie ust.4 mówi, że do zmiany porządku
obrad sesji zwołanej w trybie określonym w ustępie 3, a nie sesji nadzwyczajnej,
stosuje się przepisy ust.1 a, czyli o porządku obrad, odsyłających się do kwestii
zmiany  w  porządku  obrad  bezwzględną   większością  głosów,  z  tymże
dodatkowo  wymagana  jest  zgoda  wnioskodawcy.  Więc  Pan  radny  jak
najbardziej  może  taki  wniosek  postawić,  ale  musi  on  być  uzależniony  od
wyrażenia  zgody  Pana  Burmistrza,  bo  Pan Burmistrz  jest  gospodarzem tego
wniosku i oczywiście po następnym przegłosowaniu tego wniosku. To w tym
kontekście jak najbardziej. Natomiast pojęcie nadzwyczajnej sesji- ustawodawca
mówi, w jakim trybie została zwołana, a nie czy to jest sesja nadzwyczajna czy
zwyczajna. Dziękuję.
-p. Przewodniczący- Ponieważ Pan Burmistrz jako wnioskodawca nie wyraził
zgody na rozszerzenie porządku obrad. Zatem przechodzę do punktu 4. 

Ad.4.Rozpatrzenie  projektu  i  podjęcie  uchwał:
a) zmiana uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Ciechocinka na 2019
rok
-p. Przewodniczący- Bardzo proszę o wystąpienie przedstawicieli komisji.
-p. D. Barczak -Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała zmianę uchwały
w sprawie uchwalenia budżetu miasta Ciechocinka.
-p.  K.  Lipiński- Komisja  Finansowo-Budżetowa  pozytywnie  zaopiniowała
projekt uchwały.
-p.  J.  Kędzierska-  Komisja  Uzdrowiskowa  pozytywnie  zaopiniowała  projekt
uchwały.
-p.  D.  Szadłowski- Komisja  Oświaty  pozytywnie  zaopiniowała  powyższy
projekt uchwały.
-p. S. Sobieraj- Komisja Komunalna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.



-p. Przewodniczący- Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Przechodzimy do
głosowania.  Kto  jest  za  przyjęciem  uchwały  zmiana  uchwały  w  sprawie
uchwalenia budżetu miasta Ciechocinka na 2019 rok?

Głosowano w sprawie:
zmiana uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta Ciechocinka na 2019 
rok. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Grzegorz Adamczyk, Dariusz Barczak, Tomasz Dziarski, Jarosław Jucewicz, 
Jolanta Kędzierska, Kazimierz Lipiński, Robert Marzec, Paweł Rosiński, 
Agnieszka Rybczyńska, Daniel Skibiński, Wojciech Skotnicki, Sebastian 
Sobieraj, Jerzy Sobierajski, Dariusz Szadłowski, Wojciech Zieliński

Ad.4.2. zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ciechocinka na lata 
2019-2030. 
-p. Burmistrz- W uzasadnieniu pod tabelką zamieszczoną na pierwszej stronie, 
właściwe zdanie powinno brzmieć”. Proponowany projekt zmiany WPF 
przewiduje zwiększenie wydatków o kwotę 230.000 na poszczególne lata 
prognozy”.
-p. Przewodniczący-Bardzo proszę o wystąpienie przedstawicieli komisji.
-p. D. Barczak - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały
z autopoprawką.
-p.  K.  Lipiński-  Komisja  Finansowo-Budżetowa  pozytywnie  zaopiniowała
projekt uchwały wraz z autopoprawką.
-p.  J.  Kędzierska- Komisja  Uzdrowiskowa  pozytywnie  zaopiniowała  projekt
uchwały z autopoprawką.
-p.  D.  Szadłowski- Komisja  Oświaty  pozytywnie  zaopiniowała  powyższy
projekt uchwały z autopoprawką.
-p.  S.  Sobieraj- Komisja  Komunalna  pozytywnie opiniuje  projekt  uchwały  z
autopoprawką.
-p. Przewodniczący- Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Przechodzimy do
głosowania.  Kto  jest  za  przyjęciem uchwały  w sprawie  zmiany  Wieloletniej
Prognozy  Finansowej  Miasta  Ciechocinka  na  lata  2019-2030?.  

Głosowano w sprawie:
zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ciechocinka na lata 2019-
2030. 



Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Grzegorz Adamczyk, Dariusz Barczak, Tomasz Dziarski, Jarosław Jucewicz, 
Jolanta Kędzierska, Kazimierz Lipiński, Robert Marzec, Paweł Rosiński, 
Agnieszka Rybczyńska, Daniel Skibiński, Wojciech Skotnicki, Sebastian 
Sobieraj, Jerzy Sobierajski, Dariusz Szadłowski, Wojciech Zieliński

Ad.4.3.  określenie  wymagań  jakie  powinien  spełniać  projekt  budżetu
obywatelskiego
-p. Przewodniczący- Bardzo proszę o wystąpienie przedstawicieli komisji.
-p. D. Barczak- Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała zmianę uchwały
w sprawie uchwalenia budżetu miasta Ciechocinka.
-p.  K.  Lipiński-  Komisja  Finansowo-Budżetowa  pozytywnie  zaopiniowała
projekt uchwały.
-p.  J.  Kędzierska-  Komisja  Uzdrowiskowa  pozytywnie  zaopiniowała  projekt
uchwały.
-p.  D.  Szadłowski- Komisja  Oświaty  pozytywnie  zaopiniowała  powyższy
projekt uchwały.
-p. S. Sobieraj- Komisja Komunalna pozytywnie opiniuje projekt uchwały.
-p. Przewodniczący- Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos?
-p. Burmistrz –Ponieważ na połączonym posiedzeniu komisji Rady podniesiona
została  sprawa uszczegółowienia  tego projektu o informację  o przetwarzaniu
danych osobowych, to moja autopoprawka sprowadza się do tego,  aby w tej
informacji po słowach „ na rok…” Zgodnie z art.13 ust.1. i 2 Rozporządzenia
Parlamentu Europejskiego z 2016 r/679  z 27 kwietnia 016 r. w sprawie ochrony
osób fizycznych, w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie
swobodnego  przepływu  takich  danych  oraz  uchylenia  Dyrektywy  95/46/WE
(ogólne  Rozporządzenie  Danych  Osobowych)  Dz.  U.  Unii  Europejskiej
L2016.119.1  z  dnia  4  maja  2016  r”.  Ponieważ  ta  autopoprawka  jest  dość
obszerna w tekście, to ja zobowiązuje się do tego, że po jej naniesieniu Państwo
otrzymacie całą stronę z Biura Organów Samorządowych z prośbą o włączenie
tej  autopoprawki  do  projektu  uchwały.  Tutaj  po  konsultacjach  z  panem
mecenasem chcę poinformować, że taka informacja dot. przetwarzania danych
osobowych znajdzie  się  również  jako załącznik  na  liście  osób popierających
wniosek do budżetu obywatelskiego.



Jeszcze  jedna  autopoprawka.  W  rozdziale  VIII  przetwarzanie  danych
osobowych,  znowu  znajdzie  się  zapis  dotyczący  tego  rozporządzenia
Parlamentu Europejskiego. Także będą jakby w trzech miejscach uwzględnione
podstawa prawna i informacja dotycząca Rozporządzenia RODO.
-p.  J.  Jucewicz- Faktycznie  najpierw  powinny  być  zgłoszone  poprawki,  a
później powinni wypowiedzieć się przedstawiciele komisji. Natomiast komisje
ujęły w swoim stwierdzeniu, że z autopoprawką Pana Burmistrza, więc myślę,
że jest wszystko dobrze.
-p. Przewodniczący- Poddaję pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
określenie wymagań jakie powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego

Głosowano w sprawie:
określenie wymagań jakie powinien spełniać projekt budżetu obywatelskiego. 

Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (15)
Grzegorz Adamczyk, Dariusz Barczak, Tomasz Dziarski, Jarosław Jucewicz, 
Jolanta Kędzierska, Kazimierz Lipiński, Robert Marzec, Paweł Rosiński, 
Agnieszka Rybczyńska, Daniel Skibiński, Wojciech Skotnicki, Sebastian 
Sobieraj, Jerzy Sobierajski, Dariusz Szadłowski, Wojciech Zieliński

Ad. 5. Zakończenie obrad VII sesji Rady Miejskiej Ciechocinka VIII kadencji 
(2018-2023)
- p. Przewodniczący- Zresztą na połączonym posiedzeniu komisji na ten temat
rozmawialiśmy.
-p.  Burmistrz- Ja  wiem,  że  sesje  zwoływane  w  taki  trybie  nadzwyczajnym
przynajmniej dla części niektórych z Państwa są kłopotliwe. Obiecuje, że będę
ograniczał ilość sesji  zwoływanych w takim trybie do absolutnego minimum.
Natomiast  tak  jak  wyjaśniałem  Państwu  dzisiejszy  termin  sesji  wynikał  z
konieczności  zabezpieczenia  dodatkowych  środków  finansowych  na  dwa
zadania,  na  które  przetargi  są  w  tej  chwili  procedowane.  Jedno  z  zadań
dotyczące  ukwiecenia  miasta,  drugie  z  zadań  to  utrzymanie  porządku  na
terenach zielonych. I nie zabezpieczenie tych środków spowodowałoby, że te
przetargi  musielibyśmy  jej  unieważnić,  a  stanęlibyśmy  przez  poważnym
problemem.  Trudno  przewidzieć,  czy  kolejna  procedura  przetargowa
przyniosłaby rezultaty w postaci wyłonienia wykonawcy. Przepraszam Państwa
za zamieszanie. 



I  skoro  jestem  przy  głosie.  Wszystkim  Państwu  życzę  spokojnych,  miłych,
radosnych świąt. I wiele powodów do radości, zadowolenia, niech będą to dla
Państwa święta rodzinne.
-p.  Przewodniczący- Ja również to tych życzeń się dołączam. Dla Państwa i
Państwa  rodzin  zdrowych,  radosnych  Świąt  Wielkanocnych,  prawdziwie
wiosennych, nie takich jak dzisiaj.

Na zakończenie obrad odsłuchano hymnu RP.

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała:         Sekretarz                                Przewodniczący
                                                                                      Rady Miejskiej
Maja Masłowska             Robert Marzec                    

                      Jerzy Sobierajski


